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نقل و انتقالات

خبر

مهدی عبدی در یک قدمی گل گهر

 مهاجـــم جـــوان پرســـپولیس کـــه بعد از درخشـــش 
در تراکتـــور در فصـــل گذشـــته، بـــار دیگـــر بـــه جمع 
سرخپوشـــان تهرانی بازگشـــته بود، خیلی زود تصمیم 
به پایـــان همـــکاری گرفت تـــا فرصت بیشـــتری برای 
خودنمایی به دســـت بیـــاورد. گفته می شـــود گل گهر 
ســـیرجان و فولاد خوزســـتان جدی تریـــن گزینه های 
انتقال این مهاجم محســـوب می شـــوند و قرار اســـت 
او تـــا ســـاعاتی دیگر مقصـــد نهایی خـــود را در صورت 
توافق مشـــخص کنـــد و باید دید در نهایـــت راهی چه 

تیمی خواهد شـــد.

هادی از تراکتور آی تی سی خواست
روز گذشـــته امور بین الملل باشـــگاه تراکتـــور نامه ای 
مبنـــی بـــر درخواســـت بـــرای صـــدور آی تی ســـی صفا 
هادی بـــرای حضور در نیـــروی هوایی عـــراق دریافت 
کـــرد. باشـــگاه نیـــروی هوایـــی بعـــد از توافق بـــا صفا 
برای قـــراردادن نام او در لیســـت لیـــگ قهرمانان این 
درخواســـت را ارائـــه داد. بـــه ایـــن ترتیـــب و در میان 
شـــایعات حضور صفا هادی در نســـاجی، این هافبک 
دفاعـــی ملی پوش راهـــی نیروی هوایی خواهد شـــد. 
نکتـــه جالـــب اینکـــه باتوجـــه به حضـــور ایـــن تیم در 
لیـــگ قهرمانـــان، احتمـــال رویارویـــی صفا هـــادی با 

تراکتور وجـــود دارد.
 

خرید جوان استقلال خوزستان
حســـین محمدیان مهاجم ۱۷ســـاله و اندیمشکی که 
ســـابقه پوشـــیدن پیراهن تیم ملـــی را در رده های پایه 
دارد، بـــه اســـتقلال خوزســـتان پیوســـت. محمدیان 
از محصـــولات آکادمـــی فـــولاد خوزســـتان اســـت کـــه 
عنـــوان آقـــای گلی لیـــگ برتـــر نوجوانان کشـــور را نیز 

در کارنامـــه دارد.
 

دومین خارجی چادرملو
ماتئـــوس ســـانتوس ســـوارس وینگر ســـابق تیم های 
گویاس و آمازونـــاس به چادرملوی اردکان پیوســـت و 
شـــاگرد ســـعید اخباری در لیگ بیســـت وچهارم شد. 
او از امـــروز در تمرینات چادرملو شـــرکت خواهد کرد.

 

کنت اجازه تمرین با فولاد را ندارد
کریســـتوفر کنـــت، دروازه بـــان فولادی هـــا کـــه یـــک 
فصـــل دیگر از قـــراردادش با این باشـــگاه باقی مانده، 
در لیســـت مـــازاد یحیی گل محمـــدی حضـــور دارد و 
وضعیتش روشـــن نیســـت. ایـــن دروازه بان اتریشـــی 
برای فســـخ قـــرارداد به صـــورت دوطرفه با مســـئولان 
فولاد توافـــق نکرده اســـت؛ او خواهـــان دریافت همه 
مبلـــغ قراردادش اســـت و فولادی ها راضی بـــه این امر 
نمی شـــوند. از ســـوی دیگر کنـــت این روزهـــا در اهواز 
اســـت و بـــا وجـــود حضـــور در این شـــهر اما از ســـوی 
کادرفنی اجازه حضور در تمرینـــات و برنامه های تیمی 
را پیـــدا نمی کنـــد. دروازه بان اتریشـــی بازی دوســـتانه 
تیمـــش مقابل اســـتقلال خوزســـتان را نیـــز از نزدیک 
تماشـــا کرد، اما اجـــازه حضـــور در رختکـــن و زمین را 

به دســـت نیاورد.

محرومیت 3 باشگاه لیگ برتری
ســـه باشـــگاه، مس رفســـنجان، شـــمس آذر و هوادار 
نمی تواننـــد قراردادهای خود را در ســـازمان لیگ ثبت 
کننـــد. این باشـــگاه ها بـــه دلیـــل بدهـــی نمی توانند 
قراردادهـــای خود را ثبت کنند و بایـــد با کمیته تعیین 
وضعیت مکاتبـــه کنند. پیش از این اســـتقلال بدهی 
۲۰میلیاردی به ســـازمان لیگ داشت که پرداخت شد 

تا از این لیســـت خارج شـــود. 

دردسر بزرگ برای تیم ملی جوانان
تیـــم فوتبال جوانـــان ایـــران درحالی بـــرای برگزاری 
دو بـــازی دوســـتانه مقابـــل جوانان چیـــن راهی این 
کشـــور شـــده اســـت که نخســـتین بـــازی خـــود را با 
تحمـــل شکســـت دو بر صفر پشـــت ســـر گذاشـــت. 
کاروان تیـــم فوتبـــال زیـــر ۲۰ ســـال کشـــورمان در 
شـــرایطی راهی چین شـــده اســـت که از ۲۳بازیکن 
مجاز تنهـــا ۱۸بازیکن را بـــا خود به اردو برده اســـت. 
عـــدم همـــکاری باشـــگاه هایی نظیر هـــوادار، ملوان 
بندرانزلی، پیکان، پرسپولیس، استقلال و... باعث 
شـــد تا حســـین عبدی پـــای پـــرواز مجبـــور به خط 
زدن چنـــد بازیکن شـــود. در بین بازیکنـــان اعزامی 
بـــه چین نیز دو نفر دچار مصدومیت شـــدند و ســـه 
دروازه بـــان در اردو حضور داشـــتند تا عمـــلاً تنها ۱۳ 
بازیکن توانایی حضور در بـــازی جوانان ایران مقابل 
چین را داشـــته باشـــند. ملی پوشـــان جـــوان ایران 
درحالـــی بـــازی یک طرفـــه ای را مقابل چیـــن انجام 
دادنـــد که در ویدیوهـــای دریافتی از ایـــن بازی کاملاً 

بر تـــوپ و میدان مســـلط بودند.

وضعیت میزبانی ســـپاهان از شـــباب 
الاهلـــی در ورزشـــگاه نقـــش جهـــان 
بـــه دلیـــل شـــرایط نامناســـب چمـــن 
فاجعه بـــار بـــود و رئیـــس فدراســـیون 
آن را آبروریـــزی بـــرای فوتبـــال ایـــران 

کرد. توصیـــف 
 پس از این مســـابقه مدیران باشـــگاه 
ســـپاهان که در فاصله تعطیلات لیگ 
برتـــر فرصـــت تعویـــض چمـــن را پیدا 
نکـــرده بودنـــد، بـــا تمام مشـــکلات و 
موانـــع موجـــود تصمیـــم بـــه تعویض 
چمـــن و دوری از نقـــش جهـــان برای 
6 مـــاه گرفتند تـــا پس از آن ســـپاهان 
بتواند در شرایط مساعد از حریفانش 

میزبانـــی کند.

 بـــا ایـــن حال خبر می رســـد که شـــاید 
بـــه دلیـــل  مورایـــس و شـــاگردانش 
برنامه ریـــزی اولین بازی تیـــم ملی در 
مرحلـــه نهایی مقدماتی جـــام جهانی 
ورزشـــگاه  در  قرقیزســـتان  بـــل  مقا
فولادشـــهر نتواننـــد در هفتـــه اول و 
ســـوم که بـــه ترتیب میزبـــان چادرملو 
و شـــمس آذر هســـتند در این ورزشگاه 

بـــه میـــدان بروند.
 این یعنی ســـپاهانی ها چاره ای ندارند 
جـــز اینکـــه در دو میزبانـــی ابتدایـــی 
خـــود در لیـــگ برتر بـــا وجود شـــرایط 
نامناســـب چمن ورزشگاه نقش جهان 
در همیـــن ورزشـــگاه بماننـــد و منتظر 
باشـــند تا بازی تیم ملی در فولادشـــهر 
برگـــزار شـــود و ســـپس به فولادشـــهر 
برونـــد تا شـــرایط بـــرای تعویض چمن 

نقش جهـــان هم فراهم بشـــود.
 البتـــه در همین بین مدیران باشـــگاه 

ســـپاهان در تلاشـــند تا موانع بازی در 
فولادشـــهر در دو میزبانـــی ابتدایـــی را 
برطـــرف کنند و خیلی زود چمن نقش 

جهـــان را وارد فراینـــد تعویض کنند.

پـــس از پایـــان فصـــل بیســـت و ســـوم 
رقابت های لیـــگ برتر فوتبـــال، یحیی 
در  گذشـــته  ســـال  کـــه  گل محمـــدی 
نیم فصـــل اول هدایـــت پرســـپولیس 
را عهـــده دار بـــود، به عنوان ســـرمربی 
جدیـــد تیم فـــولاد خوزســـتان انتخاب 

و معرفی شـــد.
 در همیـــن خصوص تمرینـــات این تیم 
زیـــر نظـــر گل محمـــدی برگـــزار شـــد و 
بازیکنان مدنظر او هم توسط مدیریت 
فولاد جذب شـــدند. امروز یکشـــنبه ۲۱ 
مـــرداد خبـــری در فضای مجاز منتشـــر 
شـــد مبنـــی بـــر اینکـــه گل محمـــدی از 
مســـئولان فـــولاد خوزســـتان ناراحـــت 
است و به تهران برگشته و حتی شایعه 
فســـخ قرارداد این مربی نیز مطرح شد 
اما اســـماعیل حاجـــی زاده مدیـــر تیم 
فوتبـــال فـــولاد در این خصـــوص اظهار 
داشـــت: »روز جمعه بـــازی تدارکاتی با 
اســـتقلال خوزســـتان را برگـــزار کردیم 

و از قبـــل هـــم اعـــلام کـــرده بودیم که 
روز یکشـــنبه که امـــروز باشـــد تمرین 
تیـــم تعطیـــل اســـت. معمـــولاً بعـــد از 
انجـــام یـــک بـــازی تدارکاتـــی، فـــردای 
آن بـــازی تمرینـــات ریـــکاوری خواهیم 
تعطیـــل  آن  ز  ا بعـــد  وز  ر و  داشـــت 
می شـــود. طبق برنامـــه از پیش تعیین 
شـــده، گل محمـــدی بعـــد از بـــازی بـــا 
اســـتقلال خوزســـتان راهی تهران شد 
و روز دوشنبه ساعت۱۷ وارد خوزستان 
خواهد شـــد.« حاجی زاده در پاســـخ به 
این ســـؤال کـــه آیا یحیـــی گل محمدی 
قهـــر کـــرده اســـت و اینکـــه قصـــد دارد 
قرارداد خود را فســـخ کند، گفت: »این 
موضوع شـــایعه اســـت و صحت ندارد. 
یک اردو در دبی امارات داشتیم و پس 
از آن هـــم یـــک بـــازی خـــوب تدارکاتی 
داشـــتیم. تمامـــی بازیکنـــان از روحیه 
بســـیار عالـــی برخـــوردار هســـتند و در 
تمرینات هـــم عملکرد خوبـــی دارند و 

نمایش آنها مقابل استقلال خوزستان 
امیدوارکننـــده بـــود. شـــک نکنیـــد که 
در ایـــن فصـــل یـــک فـــولاد متفـــاوت 
 نســـبت بـــه ســـال های قبل مشـــاهده 

خواهید کرد.«

مورایس و شاگردانش همچنان در بلاتکلیفی

تیم المپیک؛ قربانی بزرگ سوءمدیریت

فولاد گرفتار شایعه قهر گل محمدی

قدوس در دسترس میدلزبروتست موفق VAR  در اراکتست پزشکی نهایی اینتر  از طارمی
تیـــم فوتبـــال اینتـــر در هفتـــه اول رقابت هـــای ســـری 

۲۷ مـــرداد رودرروی  آ ایتالیـــا بایـــد روز شـــنبه 
جنـــوا قـــرار گیـــرد. اینتری هـــا کـــه بـــه تازگـــی 
مهدی طارمـــی بازیکن تیم ملی ایران و ســـابق 

پورتـــو پرتغـــال را به خدمـــت گرفته انـــد به دلیل 
مصدومیت نتوانســـتند در همه دیدارهـــای تدارکاتی 

پیش فصل ایـــن بازیکـــن را در اختیار داشـــته باشـــند. 
رونـــد آماده ســـازی طارمی بـــرای حضور در بـــازی هفته 
اول مقابـــل جنـــوا مثبت ارزیابی شـــده اســـت اما طبق 
اعـــلام رســـانه »Penalty« پزشـــکان اینتـــر در روزهای 
آینده تســـت های پزشـــکی نهایـــی را از مهـــدی طارمی، 
مارکـــو آرناتوویـــچ و پیوتر زیلینســـکی خواهنـــد گرفت و 
امیدوارنـــد تـــا ایـــن ۳ بازیکن بتواننـــد اینتـــر را در بازی 

هفتـــه اول ســـری آ همـــراه کنند.

طی روزهای اخیر مســـئولان فدراســـیون، ســـازمان لیگ 
و باشـــگاه آلومینیـــوم اراک درگیر انتقال، پیاده ســـازی و 
اجرای سیســـتم کمک داور ویدئویی در اســـتادیوم امام 
خمینـــی اراک بوده اند.  این تلاش ها ســـرانجام عصر روز 
شنبه پس از پیاده سازی سیســـتم وی ای آر با 6 دوربین و 
تدارک یک بـــازی فوتبال برای شبیه ســـازی تصمیمات به 
سرانجام رســـید و سیستم وی ای آر اســـتادیوم در حضور 
نماینـــدگان فیفـــا تســـت و گـــزارش آن بـــرای مســـئولان 

فدراســـیون جهانی ارسال شد.
 بـــا این وصف ورزشـــگاه امـــام خمینی بســـیار زودتر از 
ســـایر ورزشـــگاه های دیگـــر کشـــور مجهز به سیســـتم 
وی ای آر شـــد و در طـــول فصـــل مجتبـــی حســـینی و 
شـــاگردانش می توانند با آرامـــش خاطر از رقبـــا میزبانی 

. کنند

تیم میدلزبرو در نقل وانتقالات تابســـتانی عملکرد چشـــمگیری داشـــته و 
مهره هـــای خوبی را بـــرای تقویت خود در فصل پیش رو در چمپیونشـــیپ 
انگلیس جذب کرده اســـت. بر اســـاس گزارش فوتبال لیگ ورد انگلیس، 
میدلزبـــرو در فاصلـــه چند هفته تا پایـــان پنجره نقل وانتقالات تابســـتانی 
می توانـــد یکـــی، دو بازیکـــن دیگـــر را بـــه عنـــوان بازیکـــن آزاد و پرداخت 
کمتریـــن هزینـــه بـــه خدمت بگیـــرد که یکـــی از آنهـــا ســـامان قدوس، 
بازیکـــن پیشـــین برنتفورد اســـت. او نقش کلیـــدی در صعـــود برنتفورد از 
چمپیونشـــیپ به لیگ برتر در فصل ۲۰۲۱-۲۰۲۰ داشـــت. ســـامان قدوس 
در تابســـتان به همـــکاری چهارســـاله اش با زنبورهـــا پایـــان داد و اکنون 
به عنـــوان بازیکن آزاد بـــرای میدلزبرو در دســـترس اســـت. قدوس یک 
بازیکن همه کاره اســـت کـــه در فصل حضورش در چمپیونشـــیپ 4۳ بازی 
برای برنتفورد به میدان رفت، ســـه گل زد و دو پاس گل داد. در ســـه ســـال 
آخـــر حضـــورش در برنتفورد نیز به عنـــوان یک بازیکن مفید بـــه کار گرفته 

شـــده و بارها توانمندی هـــای فنی خـــود را اثبات کرد.

 

 

بازی هـــای المپیک پاریس زودتـــر از آنچه به 
نظر می آمد به پایان رســـید تـــا از فردا دوباره 
تلاش برای کسب افتخار در المپیک بعدی 
میان کشـــورهای مدعی آغاز شود. بی شک 
کشـــورهایی کـــه بـــرای کســـب موفقیت در 
دوره بعدی بازی هـــای المپیک از هم اکنون 
برنامه ریـــزی کردنـــد می تواننـــد محصـــول 

تـــلاش خـــود را چهار ســـال دیگر با کســـب 
مدال های خوشـــرنگ المپیک در بازی های 
لس آنجلـــس برداشـــت کننـــد امـــا قطعـــاً 
کشـــورهای فاقـــد برنامه ریـــزی بـــرای چهار 
ســـال آینده محکـــوم به شکســـت خواهند 
بـــود. با این فرضیـــه باید گفت اگـــر فوتبال 
ایـــران از همین امـــروز برای پایـــان دادن به 
رونـــد ناکامـــی خـــود برنامه ریزی مناســـب 
نداشته باشـــد قطعاً طلســـم عدم راهیابی 
بـــه بازی هـــای المپیـــک همچنـــان تـــداوم 
خواهد داشـــت و ســـهم ایران فقط حسرت 

و انـــدوه خواهد بـــود. مدیران فدراســـیون 
فوتبـــال تا به امروز هیچ اقـــدام مثبتی برای 
برون رفـــت تیم المپیـــک از وضعیت فعلی 
انجـــام ندادند، تا این تیم قربانی تصمیمات 
اشـــتباه پی درپی آنها شـــود. یقیناً اگر روال 
کنونی دوباره تکرار شـــود، باز هـــم این تیم 
و اســـتعدادهای حاضـــر در فوتبـــال ایـــران 
فرصت خودنمایـــی در بازی های المپیک را 
از دســـت خواهند داد به همین سبب باید 
مدیران فدراســـیون و مسئولان کمیته ملی 
المپیک برای پایـــان دادن به این رویه غلط 

و نامناســـب یکبـــار بـــرای همیشـــه تکلیف 
این تیـــم را روشـــن کننـــد تا متولـــی اصلی 
تیـــم المپیـــک پـــس از ســـال ها مشـــخص 
شـــود. آنچه در سال های گذشـــته در قبال 
ایـــن تیم رخ داده مجموعـــه ای از رفتارهای 
منفـــی و غیرحرفـــه ای بـــوده کـــه محصول 
آن همـــان چیزی اســـت کـــه امـــروز وجود 
دارد. بـــه همین علت باید پس از گذشـــت 
نیم قـــرن ناکامی محـــض هر چه ســـریع تر 
تکلیف را روشـــن کنیم تا دوبـــاره مجبور به 
تکرار بهانه های تکراری نباشـــیم. امروز اگر 

تکواندو و کشـــتی موفق به افتخارآفرینی در 
آوردگاه بزرگی چون المپیک شـــدند، صرفاً 
بـــه دلیـــل برنامه ریزی فوق العـــاده مدیران 
فدراســـیون ایـــن دو رشـــته ورزشـــی بوده 
به شـــکلی کـــه ورزشـــکاران و ملی پوشـــان 
این ۲ رشـــته بـــدون دغدغه فقـــط به فکر 
کســـب موفقیـــت بودنـــد امـــا فوتبالی هـــا 
نـــه تنهـــا آرامش نداشـــتند بلکه هـــر روز با 
چهـــره جدیدی به عنوان ســـرمربی مواجه 
می شـــدند که حاصل آن ناکامی در راهیابی 
بـــه بازی هـــای المپیک بـــود. تنـــش میان 

کمیته ملی المپیک و فدراسیون فوتبال بر 
سر مســـئولیت پذیری ضربه مهلکی به تیم 
المپیـــک فوتبال وارد کـــرده، از طرفی عدم 
ثبـــات روی نیمکت تیـــم المپیک بحران در 
این تیم را تشـــدید کرده از این رو اگر همین 
امـــروز درباره این تیم تصمیم گیری نشـــود، 
چند ســـال بعد مجبور خواهیم بود همان 
قصه های همیشـــگی را بـــرای افکارعمومی 
ارائـــه دهیم تا شـــاید ناکارآمـــدی مدیریتی 
موجـــود در سیســـتم ورزش و فوتبال ایران 

پنهان کنیم. را 

سوژه

استادیوم های ما تنها شبیه ورزشگاه است
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۷۲ ســـاعت به آغاز بیســـت و چهارمین 
دوره مســـابقات لیـــگ برتر باقـــی مانده 
اســـت و در ایـــن فاصله تکلیـــف مکان 
برگـــزاری بازی هـــا مشـــخص نیســـت. 
همیشـــه در آســـتانه مســـابقات لیـــگ 
برتـــر صحبت هـــا در خصوص مســـائل 
فنـــی اســـت امـــا امســـال بـــا توجـــه به 
مشـــکلات اســـتادیوم های کشـــورمان 
بـــه دلیـــل استانداردســـازی، مســـائل 
زیرســـاختی پررنگ تـــر دیـــده می شـــود 
چرا که اجرای مســـابقات نیازمند تأمین 
مســـائلی همچون امکانات اســـتاندارد 
در ورزشگاه هاســـت کـــه البته بـــا توجه 
به شـــرایط کنونـــی فوتبال ایـــران از نظر 
زیرســـاختی حواشـــی فوتبال بیشـــتر از 

خـــود فوتبـــال به چشـــم می خـــورد.
جلال چراغپـــور، کارشـــناس فوتبال در 
خصوص مســـائل زیرســـاختی به »ایران 
ورزشـــی« می گویـــد: »امکانـــات جـــزو 
مســـائل فنی محســـوب می شـــود و این 
موضـــوع بـــرای اجرای یـــک بـــازی زیبا 
کاملاً اثرگذار اســـت. امکانـــات تمرینی 
تیم قهرمـــان لیگ مان بـــا قهرمان یک 
کشـــور دیگر به هیچ وجـــه قابل قیاس 
نیســـت. یکی از مهم تریـــن موضوعات 
در بحـــث امکانـــات زیرســـاختی بحث 
چمـــن ورزشگاه هاســـت و کشـــوری که 
بـــه تکنولـــوژی تولید و نگهـــداری چمن 
نرســـیده باشد، از نظر فنی دچار مشکل 
می شـــود. همه اینها زنجیروار با یکدیگر 

در ارتباط هســـتند.«
او صحبت هایـــش را این گونـــه ادامـــه 
می دهد: »چمن نامناســـب در ارســـال 
پاس های بلنـــد، توانایـــی تکنیکی و... 
تأثیرگذار است. بحث زیرساخت حتی 
در تولیـــد بازیکـــن هـــم اثر می گـــذارد. 
ما تنهـــا چیـــزی شـــبیه فوتبـــال را اجرا 

می کنیـــم و در واقـــع کارهـــای مـــا بـــا 
کارهایـــی کـــه کشـــورهای دیگـــر انجام 
می دهنـــد شـــبیه اســـت در صورتـــی که 
در بحـــث امکانات موضـــوع متفاوت تر 
اســـت. اســـتادیوم های مـــا تنها شـــبیه 
استادیوم اســـت و ما در خدمات رسانی 
به هواداران مشـــکلات زیـــادی داریم.«
ایـــن کارشـــناس فوتبـــال می افزایـــد: 
»ما یـــاد گرفتیم کـــه همه مشـــکلات را 
سَـــمبل کنیـــم و به فکر حل مشـــکلات 
به صورت ریشـــه ای نباشـــیم. همیشـــه 
در مواجهـــه با مشـــکلات از کلمـــه فعلاً 
اســـتفاده می کنیم و بجای حل مسأله، 
صورت مســـأله را پـــاک می کنیـــم. مثلاً 
اگـــر در جایـــی کابلی پاره شـــده باشـــد، 
آن کابـــل بـــرق را گـــره می زنیـــم؛ بعد از 
آن یـــک بچـــه ای بـــه ایـــن کابل دســـت 
می زنـــد و دچـــار برق گرفتگی می شـــود 

و می میـــرد.«
بـــه  چراغپـــور می گویـــد: »ورزش مـــا 
گونه ای اســـت کـــه حل مشـــکلات باید 
بـــا فشـــار باشـــد، در غیـــر ایـــن صورت 
اتفاقـــی نمی افتـــد. اگـــر ای اف ســـی 
در بحـــث استانداردســـازی فشـــار وارد 
نمی کـــرد، مشـــکلات و کمبودهایی که 
در ورزشـــگاه های مـــا وجـــود دارد، بـــه 
هیـــچ وجه برطـــرف نمی شـــد. اگـــر در 
ســـال های گذشـــته آرام آرام کمبودهـــا 
را برطـــرف می کردیـــم، حالا ایـــن گونه 
نمی شـــد که تـــا فاصله چنـــد روز به آغاز 
لیگ به خودمان فشـــار بیاوریم. عادت 
داریم همیشـــه دقیقه 9۰ از خواب بیدار 
می شویم.« او در خصوص شکست 4- ۱ 
سپاهان مقابل شـــباب الاهلی امارات در 
پلـــی آف لیگ نخبـــگان آســـیا می گوید: 
»برخی هـــا بـــه گونـــه ای در مـــورد چمن 
خراب ورزشـــگاه نقش جهـــان اصفهان 
صحبـــت می کنند که انـــگار این خرابی 
فقـــط بـــرای ســـپاهان بـــود. گرانترین 
تیم مان در اســـتادیوم خودمان 4 گل از 
حریـــف می خـــورد و این بـــرای ما نتیجه 
بســـیار بدی اســـت. ضعـــف امکانات به 
کیفیـــت فوتبـــال لطمـــه وارد می کند.«

گفت و گو

محمد محمدی سدهی
روزنامه نگار

خـــداداد عزیـــزی پیشکســـوت فوتبـــال ایـــران در 
خصـــوص مشـــکلات ورزشـــگاه ها و وعده هـــای 
فدراســـیون بـــه اســـتفاده از کمـــک داور ویدیویی 
در لیگ بیســـت و چهـــارم اظهار داشـــت: »به نظر 
مـــن VAR بـــه ایـــن راحتـــی وارد ایران نمی شـــود. 
فکر می کنم مشـــکلات VAR فراتـــر از بحث داوری 
 VAR کشـــورمان اســـت. به نظر من این فصـــل نیز

نخواهیم داشـــت.«
او در رابطـــه با مشـــخص نبـــودن ورزشـــگاه میزبان 
بازی هـــای تیـــم ملـــی و وضعیت نامناســـب چمن 

ورزشـــگاه نقـــش جهـــان اظهـــار داشـــت: »مـــن 
واقعـــاً درک نمی کنـــم کـــه چگونه بازی ســـپاهان و 
شـــباب الاهلی را در ورزشـــگاه نقـــش جهـــان برگزار 
کردنـــد. کیفیـــت چمـــن ورزشـــگاه خیلـــی خراب 
بود، حداقل از نـــگاه تلویزیونی کـــه واقعاً وضعیت 
بســـیار نامناسبی داشـــت. قطعاً برگزاری بازی های 
بین المللی در چنین ورزشـــگاه هایی با این کیفیت 
چمـــن، کلاس فوتبال ما را پایین می آورد.همیشـــه 
در فوتبـــال مـــا تصمیمـــات در لحظـــه آخـــر گرفته 

می شـــود.«

عزیزی در رابطه با نظارت پایین فدراســـیون فوتبال 
بر روی ســـقف قراردادهای باشـــگاه های لیگ برتری 
اظهـــار داشـــت: »نظارت درســـت انجام نمی شـــود 
و هر ســـال چنـــد باشـــگاه در رابطه با ایـــن موضوع 
ضـــرر می کننـــد و تعـــدادی ســـود می برنـــد. به نظر 
من کسی که نخواهد ســـقف قرارداد را رعایت کند، 
نمی کند! به این دلیل که دور زدن چنین مســـائلی 
خیلی راحت اســـت و با پول زیرمیـــزی این موضوع 
را حـــل می کننـــد و خیلـــی راحـــت پول زیـــادی نیز 

بدســـت می آورند.«

عزیزی: تصمیمات مهم در فوتبال ما لحظه آخر گرفته می شود

سینا حسینی
خبر نگار


